
Protokół Nr XIV/2016 
z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 25 października 2016 roku 
 

Otwarcia obrad XXIV sesji dokonał przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie        
Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Powitał wszystkich zebranych na sesji. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Wiencka – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad – nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z ostatnich sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej dla samorządowych jednostek oświatowych Gminy 
w Sędziszowie. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji. 
9. Uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na 

własność Skarbu Państwa. 
10. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2016 - 2028. 
11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2016. 
12. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2015/2016 w szkołach 

             prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
13. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i  

            kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2015. 
14. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 

Sędziszowie za 2015 rok. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i dyskusja. 
17. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Radny R. Dębicki 
- na ostatniej sesji doszło do działań mających na celu zniesławienia osoby publicznej i to 
zostało zawarte w protokole, wnioskuję o wyłączenie z protokołu tego fragmentu 
wypowiedzi. Wniosek swój popieram tym, że wypowiedź mająca na celu zniesławienie osoby 
publicznej wpływa na utratę zaufania całej Rady.  
Pan Przewodniczący 
- nie wiem czy my jako radni możemy podjąć taką decyzję teraz gdy było to zawarte w 
protokole, protokół jest już podpisany. Poprosił Panią Sekretarz o wyjaśnienie w tej sprawie. 



Pani Sekretarz 
- może posłużę się zapisami Statutu Gminy, § 59  protokół z sesji musi odzwierciedlać jej 
przebieg, posiadać numer, datę godzinę rozpoczęcia i zakończenia, wskazywać numery 
uchwał, imię i nazwisko przewodniczącego i protokolanta. Stwierdzenie prawomocności 
obrad, imiona i nazwiska nieobecnych radnych, odnotowanie przyjęcia protokołu z 
poprzedniej sesji. Ustalony porządek obrad, treść wystąpień albo ich streszczenie, teksty 
zgłoszonych jak również uchwalonych wniosków i odnotowanie faktów zgłoszenia 
pisemnych wystąpień. Przebieg głosowania z wyszczególnieniem, liczby głosów „za”, 
„przeciw” i „wstrzymujących się”. Wskazanie wniesienia przez radnego zdania odrębnego do 
treści uchwały. Podpis Przewodniczącego, sekretarza i protokolanta, do protokołu dołączamy 
listę obecności radnych i gości zaproszonych. 
§ 60 1. W trakcie obrad lub nie później niż na najbliższej sesji radni mogą zgłaszać poprawki 
lub uzupełnienia do protokołu, przy czym o ich uwzględnieniu rozstrzyga Przewodniczący 
Rady po wysłuchaniu protokolanta i ewentualnym przesłuchaniu taśmy magnetofonowej 
z nagraniem przebiegu sesji. 
2. Jeżeli wniosek wskazany w ust. 1 nie zostanie uwzględniony, wnioskodawca może wnieść 
sprzeciw do Rady. 
3. Rada może podjąć uchwałę o przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji po rozpatrzeniu 
sprzeciwu, o jakim mowa w ust. 2. 
Pan R. Dębicki 
- czym się sugerowałem, w Statucie jest również zapis że Rada może wyłączyć część obrad z 
jawności, na podstawie odrębnych ustaw lub aktów normatywnych. W mojej ocenie doszło do 
czynu zabronionego na ostatniej sesji. 
W związku z § 50 pkt 2 i 3 Statutu mówi „Przewodniczący Rady może odebrać głos lub 
wyprosić część ludzi aby nie było to jawne. Dlatego uważam, że nie powinniśmy tej 
informacji podawać do wiadomości publicznej, po to tylko by ograniczyć działania, które 
miały na celu zniesławienie tej osoby.  
Pan Przewodniczący  
- uważam tak, jeśli to jest nieprawda co ten Pan powiedział, nieprawdą jest to co napisane w 
protokole i nagrane na taśmie, to widzę jedyne wyjście, podanie tego Pana do Sądu z 
powództwa cywilnego o zniesławienie. 
Pan R. Dębicki 
- to już nie jest moja kwestia ani Pana ani nasza jako Rady. Moim zdaniem jako członka rady 
uważam, że powinniśmy zapobiegać utraty zaufania całej rady  i dlatego w cudzysłowie 
dmuchać w jedną trąbę, mamy takie prawo żeby część protokołu nie dostała się do 
wiadomości publicznej tylko po to  żeby te słowa nie szły dalej. Jeśli ten Pan uważa że to jest 
prawda, jeżeli chce to może zwrócić się do Przewodniczącego o wyciąg z protokołu, również 
może wziąć nagranie. 
Pan Przewodniczący 
- rozmawiałem z panią prawnik, protokół czy będzie przyjęty czy nie musi  być po dzisiejszej 
sesji opublikowany. 
Pan R. Dębicki 
- ja złożyłem wniosek formalny. 
Pan Przewodniczący 
- jeśli sprawa będzie się toczyła jak się toczy, nie chciałbym się wypowiadać za dużo bo to 
nie jest moją intencją. Popieram oczywiście radnego Dębickiego że powinniśmy się trzymać 
razem, tylko powtórzę raz jeszcze gdy na sesję przyszedł p. Chmielarski i ubliżał nie było 
odważnego, nikt nie powiedział panie przewodniczący przerwij to, bo to są bzdury. Teraz 
taka sytuacja, mogę tylko współczuć nic więcej. Jeżeli mam być szczery spodziewałem się 
innej reakcji. 



Radny J. Wiencek 
- jak to jest wg obowiązujących przepisów? 
Pani Sekretarz 
- ja tylko mogę Państwu odczytać zapis, który odnosi się do sytuacji, „w trakcie obrad lub nie 
później niż na najbliższej sesji radni mogą zgłaszać poprawki lub uzupełnienia do protokołu, 
przy czym o ich uwzględnieniu rozstrzyga Przewodniczący Rady po wysłuchaniu 
protokolanta i ewentualnym przesłuchaniu taśmy magnetofonowej z nagraniem przebiegu 
sesji”, czy to jest poprawka czy to jest uzupełnienie, proszę sobie odpowiedzieć. 
Pan Przewodniczący 
- radny wnioskuje o wycofanie z protokołu wypowiedzi, wg Statutu nie bardzo możemy to 
zrobić. 
Pan R. Dębicki 
- Statut mówi o poprawkach lub uzupełnieniu protokołu, natomiast inny przepis mówi o 
wyłączeniu z jawności. 
Pan Przewodniczący 
- wyłączenie z jawności to jest co innego, moim błędem było, że nie poprosiłem o utajnienie 
sesji. 
Pani Sekretarz 
- co to znaczy wyłączenie jawności, skąd Przewodniczący mógł wiedzieć co człowiek będzie 
mówił, co to znaczy wyłączenie. Wszystko co się dzieje w samorządzie jest jawne. 
Wyłączenie następuje z mocy przepisów np. ustawy o informacjach niejawnych. Sytuacja 
która miała miejsce na pewno nie należała do eleganckich i przyjemnych dla niektórych osób 
ale tu nie było podstawy do tego aby to utajnić. Chyba żeby ten Pan wcześniej zgłosił 
Przewodniczącemu jaki ma zamiar, 
Temat należy tylko i wyłącznie  do radnych. 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- czy Pan radny podtrzymuje swój wniosek? 
Pan R. Dębicki 
- tak podtrzymuję. 
Pan Przewodniczący 
- kto z państwa radnych jest za wycofaniem części protokołu. 
Pan R. Dębicki 
- nie wycofaniem tylko wyłączeniem z publikacji tego fragmentu. 
Pan Przewodniczący 
- ale tak nie możemy zrobić. 
- zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
Głosowanie 
7 głosów – za 
5 głosów – przeciw 
2 głosy wstrzymujące się 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Pismo do Łowczego Wojewódzkiego o zwiększenie odstrzału dzików i odpowiedź na nasze 
pismo. 
Protokół z posiedzenia sztabu kryzysowego zwołanego na okoliczność pożaru w sortowni 
odpadów ( powyższe materiały stanowią załączniki do protokołu). 
Pani Sekretarz 
- WIOŚ rozpoczęło kontrolę o czym poinformowano na sesji Powiatu, przerwali na kilka dni. 



Dzisiaj w poczcie mamy pismo informujące o rozpoczęciu kontroli przez PSP na składowisku 
w Borszowicach. 
Pan J. Strzelec 
- chce Pan robić porządek budując wiaty śmietnikowe i są problemy, czy Przewodniczący 
Zarządów osiedli są zainteresowani aby przekonywać mieszkańców? Ktoś chce zrobić coś 
dobrego a tu problemy. 
- zapytał ile wody wzięto z hydrantów do gaszenia pożaru? 
Dyrektor ZUK 
- z hydrantów ok. 400m3 wody. 
Pan J. Strzelec 
- teraz będą Koła liczyć dziki gdy tyle szkód uczyniły, to jest chora instytucja, która o tym 
decyduje, tych Kół jest dużo na naszym terenie, czy Koła płacą jakieś opłaty do gminy? 
Poprosić Pana Mikołajczyka i sobie porozmawiamy. 
Pani Sekretarz 
- nie płacą do gminy, płacą do budżetu państwa. 
Pan J. Wiencek 
- na wsi też są problemy z wyrażeniem zgody na coś, tak jak z oświetleniem przy Sportowej, 
jak z przeniesieniem słupa u kolegi Strzelca zawsze się ktoś znajdzie komu coś przeszkadza.  
Mogliśmy wcześniej przedstawić wizualizację od góry, wtedy byłoby to ładnie widać, teraz 
widać tylko to co jest na dole. Tacy są ludzie i trzeba z tym żyć. 
Pan N. Jawor 
- wydamy na to 400tys a na drogi się oszczędza. 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- mieszkańcy proszą o lustro na ul. Bąkowskiej k/Pechty. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla samorządowych jednostek oświatowych Gminy w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XXIV/154/2016 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji. 
Głosowanie 
15 głosów – za                 uchwała Nr XXIV/155/2016 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na 
własność Skarbu Państwa. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XXIV/156/2016 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2016 - 2028. 
Głosowanie 
15 głosów – za                 uchwała Nr XXIV/157/2016 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 



- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2016. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XXIV/158/2016 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji o realizacji zadań oświatowych w roku 
szkolnym 2015/2016 w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów? Nie było pytań. 
Ad. 13 
Pani Sekretarz 
- odczytała Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i 
kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2015. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie za 2015 rok. 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 
- odpowiedział Przewodniczącemu, że lustro zostanie zakupione. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Powiatowego Komendanta Policji o środki finansowe na 2017 rok w kwocie 
20.000zł z przeznaczeniem  na służby ponadnormatywne, pokrycie kosztów bieżącego 
funkcjonowania jednostki, oraz zadania mające na celu przestrzeganie przez obywateli 
przepisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości, przeciwdziałaniu alkoholizmowi i 
narkomanii. 
Pan J. Strzelec 
- w sprawie tego pisma, jacy to niebezpieczni ludzie mieszkają w tym Sędziszowie, mówię to  
w cudzysłowie, czy zapoznaliście się z planem rewitalizacji, to wszystko idzie w monitoring, 
w jakim państwie my żyjemy i dokąd zmierzamy. Na targowisko mamy 50tys co my zrobimy 
za te pieniądze? 
Pani R. Pacholec 
- w imieniu grupy seniorów, osób obchodzących 50 rocznicę pożycia małżeńskiego, 
chciałabym przekazać serdeczne podziękowania dla Burmistrza i Przewodniczącego Rady za 
wspaniałe chwile przeżyte na zorganizowanej dla nich imprezie. Słowo do radnego Strzelca, 
jak miło to mądrego posłuchać Panie Strzelec. 
Pan M. Podrzucek 
- na poprzedniej sesji przedstawiłem sytuację jaka miała miejsce 8 września na Jubileuszu 
Amazonek. Pani Wiceprzewodnicząca po sesji zjawiła się u nas z bukietem róż i przeprosiła 
moją żonę, a mnie poprosiła abym nie publikował tego co mam na uwadze. Później spotkała 
mnie na ulicy  dała mi 10 dni na przemyślenie i pojawienie się na dzisiejszej sesji i 
przeproszenie . Po tygodniu pojawiło się pismo z Jędrzejowa z kancelarii adwokackiej, a 
jeszcze wcześniej Pani radna nęka moją żonę telefonem i SMS o treści ” cześć rozmawiałam z 
mecenasem, który polecił mi spotkanie z Marianem i przekazanie że istnieje jeszcze szansa 
polubownego załatwienia sprawy, obrażenia mojej osoby na sesji Rady Miejskiej”. Następnie 
z kancelarii adwokackiej  otrzymałem pismo informujące, że Pani Bożena Wójcik udzieliła 
pełnomocnictwa do wszczęcie przeciw mnie postępowania karnego. 
Pan R. Dębicki 
- czy ta sprawa dotyczy osoby prywatnej, publicznej, czy wszyscy muszą tego słuchać i 
uczestniczyć w tej dyskusji? 
Pani Sekretarz 



- zdecydujcie sami, czy nie możecie Państwo ze sobą porozmawiać. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- starałam się jeszcze porozmawiać i dlatego zadzwoniłam do Pani Ali, że chcę porozmawiać 
z jej mężem, powiedziała że jest to niemożliwe i dlatego wysłałam SMS do Pani Ali że  nadal 
istnieje szansa polubownego załatwienia sprawy, to co mogę jeszcze zrobić.  
Pan Przewodniczący 
- z tego co widzę radni nie chcą słuchać Państwa polemiki, proszę to uszanować to sprawa 
pozostaje między wami, Panią radną i Panem jako mieszkańcem. 
Pan J. Strzelec 
- dziwię się Panu Panie Podrzucek, ja Pana znam. 
Pan J. Wiencek 
- skończyłbym w tym momencie z tym tematem, stało się co się stało, próbujcie  tą sprawę 
załatwić po ludzku. 
Proszę uszanować nasze życzenie że takie rozdmuchiwanie niczemu nie służy. 
Pan Przewodniczący 
- w tej chwili zamykam tą dyskusję. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                       Sekretarz                                             Przewodniczył 


